
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  29 

дев’ятнадцятого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 27 лютого 2024 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалась онлайн-трансляція. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

На дев’ятнадцяте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 25 депутатів. Відсутні 18. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Колюка О.С. повідомив, що в цей час Кропивницька міська  

територіальна громада прощається: 

зі штаб-сержантом Лємзяковим Володимиром Вікторовичем, 

інспектором прикордонної служби 1 категорії – оператором (БпПС) другого 

відділення інспекторів прикордонної служби першої прикордонної застави 

першого відділу прикордонної служби; 

з молодшим лейтенантом Свистуновим Дмитром Олександровичем, 

командиром 3 механізованого взводу 7 механізованої роти механізованого 

батальйону; 

з солдатом Жмаком Володимиром Олександровичем, учасником бойових 

дій. 
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Запропонував вшанувати хвилиною мовчання пам’ять Героїв. Висловив 

співчуття родинам та близьким всіх українців, які стали жертвами 

російсько-української війни. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі дев’ятнадцятого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть 

участь:  

Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Марченко Л.М. – староста Новенського старостинського округу; 

Рубан В.В. – керівник Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області. 

 

Член робочої президії, голова постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому 

місці. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту міської ради депутатські запитання, заяви 

і оголошення оголошуються депутатами на початку будь-якого пленарного 

засідання сесії. 

Чи будуть такі? 

 

Колтунова К.С., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), поінформувала, що 28 лютого 2024 року 

у приміщенні Кіровоградського обласного краєзнавчого музею відбудеться 

захід щодо відомих жінок України, організований депутатською групою 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ” спільно з 

Кіровоградською асоціацією ‟Громадські ініціативи”. Запросила присутніх 

взяти участь у заході.  

Також запросила депутатів 01 березня 2024 року долучитися до участі 

в обласному форумі ‟Реформа харчування: виклики, досягнення, 

перспективи”. За детальною інформацією звернутись до управління освіти 

Кропивницької міської ради. 

 

Колюка О.С. нагадав, що відповідно до вимог статті 45 Закону України  

‟Про запобігання корупції” суб’єкти декларування зобов’язані подавати 

інформацію про доходи шляхом заповнення форми Єдиного державного 

реєстру декларацій осіб, уповноважених на виконання функцій держави або 

місцевого самоврядування, на офіційному вебсайті Національного агентства 
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з питань запобігання корупції. За звітний 2023 рік декларація повинна бути 

подана до 01 квітня 2024 року. 

Поінформував, що 27 березня 2024 року працівники виконавчих органів 

Кропивницької міської ради беруть участь в акції ‟Донори-янголи рятують 

життя!” на базі КНП ‟Кіровоградська обласна станція переливання крові 

Кіровоградської обласної ради”, метою якої є забезпечення медичних установ 

запасами крові для захисників та захисниць України. Запропонував 

депутатам долучитися до цієї акції. 

Нагадав про алгоритм дій у разі повітряної тривоги.  

 

Шановні депутати, депутатки! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання (дев’ятнадцяте 

засідання). Він складається з 31 загального та 71 земельного питання.  

Сьогодні відбулося засідання постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності, в ході якого було 

запропоновано включити до розгляду ще одне додаткове питання –  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки на розі просп. Європейського та пров. Фортечного”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1782.  

Пропоную перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії 

міської ради взяти за основу. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 
 

Ставлю на голосування пропозицію постійної комісії міської ради з 

питань екології, земельних відносин та комунальної власності включити до 

додаткового переліку питань до порядку денного дев’ятої сесії питання  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки на розі просп. Європейського та пров. Фортечного”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1782. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 
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Чи будуть ще пропозиції щодо порядку денного? Немає. 

Пропоную затвердити перелік додаткових питань до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради в цілому з доповненням. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1821 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Пропоную додаткове питання розглянути в розділі ‟Продаж” після 

питання за порядковим № 94 “Про продаж Івановій В.В. земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення по вул. Віктора Френчка, 7-д” (проєкт 

рішення за реєстраційним № 1714). Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Відповідно до вимог Регламенту Кропивницької міської ради восьмого 

скликання Колюка О.С. надав слово громадянину міста Орєшкову Г.М., який 

записався на виступ. 

 

Орєшков Г.М. висловився стосовно реєстрації об’єднань співвласників 

багатоквартирних будинків в місті Кропивницькому, а саме щодо порушення 

процедури проведення установчих зборів, збору підписів та іншого. Пояснив 

свою думку на прикладах ОСББ по вул. Юрія Олефіренка та по вул. Віктора 

Чміленка. Запропонував депутатам заслухати думки мешканців та 

посприяти у врегулюванні проблемних питань.  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів міської ради”.  
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Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів є депутатські запити, прошу їх оголосити. Немає. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності нагадала про протокольне доручення, надане 

департаменту містобудування та земельних ресурсів міської ради, ‒ 

підготувати та озвучити на пленарному засіданні сесії міської ради 

інформацію стосовно стану розгляду заяв відносно проведення аукціонів та 

продажів земельних ділянок.  

 

Секретар міської ради запропонував заслухати інформацію щодо 

виконання протокольного доручення постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності наприкінці пленарного 

засідання. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за 2023 рік”. Проєкт рішення без реєстраційного номера. 

Доповідач Рубан В.В. – керівник Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області. 

 

Рубан В.В. зачитав інформацію про результати діяльності 

Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області на території 

міста Кропивницького за 2023 рік. Запросив депутатів/депутаток до плідної 

співпраці з метою вжиття заходів для захисту інтересів територіальної 

громади, зокрема щодо приведення до належного стану захисних споруд 

цивільного захисту населення. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання до доповідача? Немає. 

Пропоную інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за 2023 рік взяти до відома. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 9. 

 

Прийнято рішення № 1822 “Про інформацію керівника 

Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області про 

результати діяльності на території міста Кропивницького за 2023 рік” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1761 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1892 

(доопрацьований). Доповідачка Бочкова Л.Т. – начальник фінансового 

управління міської ради. 
 

Бочкова Л.Т. пояснила основні положення доопрацьованого проєкту 

рішення № 1892. Поінформувала, що проєкт рішення погоджений Виконавчим 

комітетом Кропивницької міської ради та постійною комісією міської ради з 

питань бюджету та податкової політики.  

Озвучила рекомендації постійної комісії з питань бюджету та 

податкової політики (роздані депутатам), а саме: 

1. Внести зміни до доопрацьованого проєкту рішення № 1892 

(додатки 2, 3, 4, 6): 

            грн 
Головний розпорядник 

КТПКВК МБ 

Разом у тому числі 

загальний 

фонд 

спеціальний фонд 

 

усього 

 

у тому числі 

бюджет 

розвитку 

Видатки +3 000 000 -3 200 000 +6 200 000 +6 200 000 

Виконавчий комітет +3 000 000  +3 000 000 +3 000 000 

Субвенція з місцевого бюджету 

державному бюджету на 

виконання програм соціально-

економічного розвитку регіонів 

(0219800) – на заходи Програми 

‟Безпечне місто” 

+3 000 000  +3 000 000 +3 000 000 

Управління освіти  -3 200 000 +3 200 000 +3 200 000 

Надання дошкільної освіти 

(0611010) 

-5 100 000 -5 100 000   
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Інші субвенції з місцевого 

бюджету (обласному бюджету) 

(0619770) 

+5 100 000 +1 900 000 +3 200 000 +3 200 000 

Фінансування +3 000 000 -3 200 000 +6 200 000 +6 200 000 

Зміна залишку коштів, який 

утворився на 01.01.2024 

+3 000 000 +3 000 000   

Передача коштів із загального 

фонду до бюджету розвитку 

(спеціального фонду) 

 -6 200 000 +6 200 000 +6 200 000 

 

2. Внести відповідні зміни до підпунктів 1-3 текстової частини проєкту 

рішення щодо показників бюджету в частині видатків та фінансування. 

Абзац п’ятий підпункту 3 текстової частини проєкту рішення після слів  

‟на виконання заходів Програми підтримки військових формувань Збройних 

Сил України на 2023-2024 роки – * * *” доповнити словами ‟Міської програми 

профілактики та протидії злочинності ‟Безпечне місто” на 2024-2026 роки 

* * *”. 

Звернула увагу депутатів, що на підставі звернення Кіровоградської 

обласної ради постійною комісією міської ради з питань бюджету та 

податкової політики 21 лютого 2024 року було погоджено передачу з 

бюджету Кропивницької міської територіальної громади субвенції 

Кіровоградському обласному бюджету для Кропивницького професійного 

ліцею Кіровоградської обласної ради у сумі 5,1 млн грн, з них:  

на капітальні видатки для капітального ремонту підвального 

приміщення будівлі ліцею * * * – 3,2 млн грн; 

для поточного ремонту приміщень ліцею за рахунок бюджетних 

призначень головного розпорядника коштів – управління освіти міської  

ради – 1,9 млн грн. 

Відзначила, що в результаті подальших перемовин з Департаментом 

капітального будівництва Кіровоградської обласної військової адміністрації 

обсяг субвенції з бюджету міської територіальної громади обласному 

бюджету для Кропивницького професійного ліцею Кіровоградської обласної 

ради було узгоджено в сумі 3,2 млн грн та запропоновано направити на 

капітальні видатки для облаштування * * *, тому необхідно внести 

уточнення до рекомендацій постійної комісії міської ради з питань бюджету 

та податкової політики стосовно доопрацьованого проєкту рішення № 1892, 

а саме виключити розподіл бюджетних призначень по головному 

розпоряднику бюджетних коштів – управлінню освіти міської ради в  

сумі 1,9 млн грн. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть виступи, запитання, пропозиції? Немає. 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1892 

(доопрацьований) за основу і в цілому з урахуванням уточнених рекомендацій 

постійної комісії міської ради з питань бюджету та податкової політики. Хто 
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за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1823 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік” (додається).

  

Колюка О.С.: 
Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 27 липня 2023 року № 1634 ‟Про затвердження Програми підтримки 

військових формувань Збройних Сил України на 2023-2024 роки”  

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1917. Доповідач  

Копецький Ю.Б. – начальник відділу мобілізаційної та оборонної роботи 

міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1917 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1824 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 27 липня 2023 року № 1634  

‟Про затвердження Програми підтримки військових формувань 

Збройних Сил України на 2023-2024 роки” (зі змінами)” (додається). 

Проєкт рішення № 1917 та рішення № 1824 не підлягають оприлюдненню.  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 944 ‟Про затвердження Програми 

територіальної оборони та підтримання постійної мобілізаційної готовності 

міста Кропивницького на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1909. Доповідач Копецький Ю.Б. – начальник відділу 

мобілізаційної та оборонної роботи міської ради. 
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Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1909 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1825 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 944  

‟Про затвердження Програми територіальної оборони та підтримання 

постійної мобілізаційної готовності міста Кропивницького  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)” (додається). Проєкт рішення № 1909 та 

рішення № 1825 не підлягають оприлюдненню.  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу майна”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1902. Доповідач 

Копецький Ю.Б. – начальник відділу мобілізаційної та оборонної роботи 

міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1902 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1826 “Про передачу майна” (додається). 

Проєкт рішення №1902 та рішення № 1826 не підлягають оприлюдненню.  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1771 ‟Про затвердження Міської програми 

профілактики та протидії злочинності ‟Безпечне місто” на 2024-2026 роки”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1908 (доопрацьований). Доповідач 

Шишко О.М. – начальник управління з питань запобігання та виявлення 

корупції міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1908 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1827 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1771  

‟Про затвердження Міської програми профілактики та протидії 

злочинності ‟Безпечне місто” на 2024-2026 роки” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення міської ради від 02.02.2021                

№ 47 (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1937. Доповідачка 

Масло Л.Я. – начальник управління апарату міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1937 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1828 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення міської ради від 02.02.2021 № 47 (зі змінами)” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми економічного та соціального розвитку 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024-2026 роки  

(Програми відновлення)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1911. 

Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного 

розвитку міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1911 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1829 “Про затвердження Програми 

економічного та соціального розвитку Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024-2026 роки (Програми відновлення)” 

(додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 97 ‟Про затвердження Програми розвитку малого 

і середнього підприємництва у м. Кропивницькому на 2021-2023 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1923. Доповідачка  

Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного розвитку міської 

ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1923 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1830 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 97  

‟Про затвердження Програми розвитку малого і середнього 

підприємництва у м. Кропивницькому на 2021-2023 роки” (зі змінами)” 

(додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про розробку Стратегії розвитку Кропивницької міської територіальної 

громади на період до 2030 року”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1882. 

Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного 

розвитку міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1882 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1831 “Про розробку Стратегії розвитку 

Кропивницької міської територіальної громади на період до 2030 року” 

(додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного “Про звіт 

щодо здійснення державної регуляторної політики у 2023 році”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1875. Доповідачка Рахуба Н.А. – директор 

департаменту з питань економічного розвитку міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1875 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1832 “Про звіт щодо здійснення державної 

регуляторної політики у 2023 році” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1096 ‟Про затвердження Програми капітального 

будівництва, реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального 

господарства і соціально-культурного призначення міста Кропивницького                                     

на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1898 

(доопрацьований). Доповідач Білокінь С.В. – начальник управління 

капітального будівництва міської ради. 

Білокінь С.В. відповів на запитання депутатки Яремчук В.С.  

(фракція Політичної партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”,  

членкині депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання 

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) щодо орієнтовних строків завершення процесу 

заміни вікон у комунальному закладі ‟ЛІЦЕЙ ‟НОВЕНСЬКИЙ” 

КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” та неякісного виконання робіт по 

оздобленню замінених вікон. Пояснив, що роботи по заміні вікон у закладі 
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знаходяться на завершальному етапі, всі недоліки будуть виправлені.  

У 2024 році планується проведення робіт щодо облаштування пандуса та 

забезпечення доступності приміщення закладу.  

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1898 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1833 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096  

‟Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції 

та капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-

культурного призначення міста Кропивницького на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 105 ‟Про затвердження Комплексної програми 

розвитку житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху в 

місті Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1910 (доопрацьований). Доповідач Кухаренко В.І. – 

начальник Головного управління житлово-комунального господарства міської 

ради. 

 

Кухаренко В.І. відповів на запитання депутатки Яремчук В.С.  

(фракція Політичної партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”,  

членкині депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання 

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) щодо орієнтовних строків для капітального 

ремонту вул. Металургів у селищі Новому. Пояснив, що Комплексною 

програмою розвитку житлово-комунального господарства та безпеки 

дорожнього руху в місті Кропивницькому на 2021-2025 роки передбачено 

видатки на капітальний ремонт доріг в сумі 34 млн грн. Проєкт стосовно 

капітального ремонту вул. Металургів (селище Нове) пройшов державну 

технічну експертизу та передбачає 140 млн грн (протяжність близько 4 км). 

Поінформував, що виконавчі органи міської ради будуть звертатись до 
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бюджетів всіх рівнів у метою залучення співфінансування для реалізації 

проєкту. Поінформував, що на очікувану вартість проєкту, не маючи 

достатнього фінансового ресурсу, неможливо оголосити процедуру 

закупівель.  

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1910 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1834 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 105  

‟Про затвердження Комплексної програми розвитку житлово-

комунального господарства та безпеки дорожнього руху в місті 

Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1420 ‟Про затвердження Програми соціального 

захисту та соціальної підтримки окремих категорій населення Кропивницької 

міської територіальної громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1906. Доповідачка Вовк Ю.М. – начальник 

департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1906 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1835 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1420  

‟Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної 
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підтримки окремих категорій населення Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 серпня 2022 року № 1283 ‟Про Комунальну установу  

‟Кропивницький міський територіальний центр соціального обслуговування 

(надання соціальних послуг)” Кропивницької міської ради” (зі змінами)”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1901. Доповідачка Вовк Ю.М. – 

начальник департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1901 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 33, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1836 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 серпня 2022 року № 1283  

‟Про Комунальну установу ‟Кропивницький міський територіальний 

центр соціального обслуговування (надання соціальних послуг)” 

Кропивницької міської ради” (зі змінами)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування вулиць, провулків, тупиків, проїзду”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1900 (доопрацьований). Доповідачка Назарець А.Ф. – 

начальник управління культури і туризму міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1900 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1837 “Про перейменування вулиць, провулків, 

тупиків, проїзду” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності Кропивницької 

міської територіальної громади, які підлягають приватизації  

протягом 2024-2025 років”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1872. 

Доповідачка Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної власності 

міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення?  

 

Паламаренко А.С. пояснила підстави щодо підготовки проєкту рішення 

№ 1872 та основні його положення.  

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), звернула 

увагу депутатів на нежитлове приміщення по вул. Великій Перспективній, 40, 

орендарем якого є ТОВ фірма ‟Хвилинка”, включене до переліку об’єктів 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади, які 

підлягають приватизації протягом 2024-2025 років. Запропонувала оцінити 

стан цього приміщення, розглянути його у депутатському чаті. Висловила 

сумніви щодо доцільності підтримки приватизації об’єкта площею 98 кв. м, 

розташованого в центрі міста, в якому поліпшення здійснені у вигляді 

косметичного ремонту в приміщенні.  

 

Колюка О.С. пояснив вимоги чинного законодавства щодо визначення 

суми поліпшень, які має здійснити орендар, щоб мати право на викуп 

приміщення. Відзначив, що орендар нежитлового приміщення по  

вул. Великій Перспективній, 40 надав всі необхідні документи, які 

відповідають вимогам чинного законодавства, тому управління комунальної 

власності міської ради підготувало відповідний проєкт рішення. 

 

Ковальова-Алокілі О.А. запропонувала відтермінувати розгляд проєкту 

рішення № 1872 для більш детального вивчення питання. 

 

Бєжан М.М., депутат міської ради (фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”), запропонував заслухати коментар голови постійної 

комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності щодо розгляду проєкту рішення № 1872. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 
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‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності пояснила, що під час вивчення питання постійною 

комісією на розгляд були надані фото приміщення з проведеним ремонтом,  

без порівняння з попереднім його станом. Запропонувала уточнити це 

питання та внести зміни до проєкту рішення № 1872, а саме виключити з 

переліку об’єктів комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади, які підлягають приватизації протягом 2024-2025 

років, пункт 1 стосовно викупу нежитлового приміщення по вул. Великій 

Перспективній, 40. 

 

Паламаренко А.С. пояснила, що раніше до орендарів не ставились вимоги 

щодо наявності порівняльних фото, тому у орендаря відсутні фото 

приміщення, зроблені до його поліпшення.  

 

Ковальова-Алокілі О.А. звернулась з проханням оголосити перерву на три 

хвилини для проведення консультацій. 

 

Колюка О.С.: 

На прохання голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ” 

Ковальової-Алокілі О.А. оголошується перерва на три хвилини.  

 

Після перерви об 11.25. 

 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Продовжуємо розгляд питання “Про затвердження переліку об’єктів 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади, які 

підлягають приватизації протягом 2024-2025 років”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1872. 

 

Ковальова-Алокілі О.А.: 

Пропоную внести зміни до проєкту рішення № 1872, а саме виключити з 

переліку об’єктів комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади, які підлягають приватизації протягом  

2024-2025 років, пункт 1 стосовно викупу нежитлового приміщення по  

вул. Великій Перспективній, 40. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція від депутатки Ковальової-Алокілі О.А. внести 

зміни до проєкту рішення № 1872, а саме виключити з переліку об’єктів 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади, які 
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підлягають приватизації протягом 2024-2025 років, пункт 1. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 8, 

“проти” – 2, 

“утримались” – 9, 

“не голосували” – 12. 

Не прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 1872 за 

основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 4, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 1838 “Про затвердження переліку об’єктів 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади, 

які підлягають приватизації протягом 2024-2025 років” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішень міської ради щодо приватизації комунального 

майна”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1873. Доповідачка  

Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної власності міської 

ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1873 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1839 “Про внесення змін до рішень міської ради 

щодо приватизації комунального майна” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 серпня 2022 року № 1275 ‟Про деякі питання, пов’язані з орендою 

майна, що належить до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1936. Доповідачка Паламаренко А.С. – начальник управління комунальної 

власності міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1936 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1840 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 25 серпня 2022 року № 1275  

‟Про деякі питання, пов’язані з орендою майна, що належить до 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади” 

(зі змінами)” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до відомостей в Єдиному державному реєстрі юридичних 

осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських формувань щодо 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ ‟ЛІЦЕЙ ‟НАУКОВИЙ” КРОПИВНИЦЬКОЇ 

МІСЬКОЇ РАДИ”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1912. Доповідачка 

Васильєва О.К. – начальник відділу юридичного та фінансового забезпечення 

управління освіти міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1912 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1841 “Про внесення змін до відомостей в 

Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців 
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та громадських формувань щодо КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ ‟ЛІЦЕЙ 

‟НАУКОВИЙ” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування закладу освіти”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1939. Доповідачка Васильєва О.К. – начальник відділу юридичного та 

фінансового забезпечення управління освіти міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення?  

 

Саєнко І.В., депутат міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”), звернувся з проханням надати 

інформацію щодо відсутності начальника управління освіти міської ради.  

 

Васильєва О.К. поінформувала, що начальник управління освіти 

Кропивницької міської ради Костенко Л.Д. перебуває на лікарняному. 

Відповіла на запитання депутата Саєнка І.В. щодо строків розподілу 

державної субвенції для недержавних закладів освіти та пояснила, що 

розподіл державної субвенції для недержавних закладів освіти відноситься до 

повноважень Кіровоградської обласної військової адміністрації, тому на 

підставі розрахунків, які надійшли від недержавних закладів освіти, 

управлінням освіти міської ради було підготовило та направлено відповідне 

подання. 

 

Колтунова К.С., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), прокоментувала, що державна 

субвенція недержавним закладам освіти буде профінансована вчасно.  

 

Васильєва О.К. відповіла на запитання депутатки Яремчук В.С.  

(фракція Політичної партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) щодо підстав для підготовки проєкту рішення  

№ 1939 ‟Про перейменування закладу освіти”. Пояснила, що зміни до назв 

закладів освіти у зв’язку з перейменуванням Міської ради міста 

Кропивницького на Кропивницьку міську раду вносяться по кожному закладу 

окремо.  

Колюка О.С.: 

Чи є ще запитання? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1939 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1842 “Про перейменування закладу освіти” 

(додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та затвердження у новій редакції Статуту 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ ‟ЛІЦЕЙ ПРИРОДНИЧИХ НАУК” 

КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ”, затвердженого рішенням 

Кропивницької міської ради від 27 липня 2023 року № 1655”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1940. Доповідачка Васильєва О.К. – начальник відділу 

юридичного та фінансового забезпечення управління освіти міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1940 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1843 “Про внесення змін та затвердження у 

новій редакції Статуту КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ ‟ЛІЦЕЙ 

ПРИРОДНИЧИХ НАУК” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ”, 

затвердженого рішенням Кропивницької міської ради  

від 27 липня 2023 року № 1655” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 березня 2021 року № 183 ‟Про затвердження Положень про відзнаки 

Кропивницької міської ради та виконавчого комітету” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1935. Доповідачка Магер Н.І. – начальник 

управління персоналу міської ради. 

 

Магер Н.І. відповіла на запитання депутатки Яремчук В.С. (фракція 

Політичної партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  
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‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) щодо перебування на посаді начальника управління 

освіти Кропивницької міської ради Костенко Л.Д.  

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1935 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1844 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 березня 2021 року № 183  

‟Про затвердження Положень про відзнаки Кропивницької міської ради 

та виконавчого комітету” (зі змінами)” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про звільнення у 2024 році окремих категорій осіб від оплати вартості 

адміністративної послуги, яка зараховується до бюджету Кропивницької 

міської територіальної громади”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1924. 

Доповідач Нікітенко О.В. – директор департаменту надання адміністративних 

послуг міської ради. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1924 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1845 “Про звільнення у 2024 році окремих 

категорій осіб від оплати вартості адміністративної послуги, яка 

зараховується до бюджету Кропивницької міської територіальної 

громади” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради 
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від 15 грудня 2022 року № 1454 ‟Про затвердження Програми розвитку 

земельних відносин Кропивницької міської територіальної громади  

на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1834 

(доопрацьований). Доповідач Лунгол Р.С. – директор департаменту 

містобудування та земельних ресурсів – головний архітектор міста. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1834 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1846 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1454  

‟Про затвердження Програми розвитку земельних відносин 

Кропивницької міської територіальної громади на 2023-2025 роки” 

(додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Положення про Фонд охорони навколишнього природного 

середовища Кропивницької міської територіальної громади”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1874. Доповідач Лунгол Р.С. – директор департаменту 

містобудування та земельних ресурсів – головний архітектор міста. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1874 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1847 “Про затвердження Положення про Фонд 

охорони навколишнього природного середовища Кропивницької міської 

територіальної громади” (додається). 
 

 

 



24 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про уповноваження”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1896. Доповідач 

Лунгол Р.С. – директор департаменту містобудування та земельних ресурсів – 

головний архітектор міста. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1896 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1848 “Про уповноваження” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження передавального акта”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1931. Доповідач Лунгол Р.С. – директор департаменту містобудування та 

земельних ресурсів – головний архітектор міста. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1931 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1849 “Про затвердження передавального акта” 

(додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження передавального акта”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1907. Доповідач Лунгол Р.С. – директор департаменту містобудування та 

земельних ресурсів – головний архітектор міста. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1907 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1850 “Про затвердження передавального акта” 

(додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про проведення інвентаризації земель комунальної власності Кропивницької 

міської територіальної громади”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1897. 

Доповідач Лунгол Р.С. – директор департаменту містобудування та земельних 

ресурсів – головний архітектор міста. 

Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1897 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 32, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1851 “Про проведення інвентаризації земель 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади” 

(додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до блоку питань щодо регулювання земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені департаментом містобудування та 

земельних ресурсів, погоджені постійною комісією міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради, 

тобто 22. 
 

Доповідач Лунгол Р.С., директор департаменту містобудування та 

земельних ресурсів міської ради, коротко надає роз’яснення щодо проєктів 

рішень з демонстрацією картографічних матеріалів та озвучує рекомендації 

профільної постійної комісії міської ради. 

 

Перше питання ‒ “Про передачу Комашку В.А. безоплатно у власність 

земельної ділянки по вул. Петра Тодоровського, 12”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1533.  
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Чи є запитання по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1533 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1852 “Про передачу Комашку В.А. безоплатно 

у власність земельної ділянки по вул. Петра Тодоровського, 12” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1802 (доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1802 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1853 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1851.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1851 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1854 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1893.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1893 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1855 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1894.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1894 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1856 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ДЕРЖАВНІЙ УСТАНОВІ ‟КІРОВОГРАДСЬКА 

ФІТОСАНІТАРНА ЛАБОРАТОРІЯ” дозволу на розроблення  

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по  

вул. В’ячеслава Чорновола, 38”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1708 

(доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1708 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1857 “Про надання ДЕРЖАВНІЙ УСТАНОВІ 

‟КІРОВОГРАДСЬКА ФІТОСАНІТАРНА ЛАБОРАТОРІЯ” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул. В’ячеслава Чорновола, 38” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання КЗ ‟ЛІЦЕЙ ‟НАУКОВИЙ” КРОПИВНИЦЬКОЇ  

МІСЬКОЇ РАДИ” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки між просп. Університетським  

та вул. Незалежності (Космонавта Попова)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1918.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1918 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1858 “Про надання КЗ ‟ЛІЦЕЙ ‟НАУКОВИЙ” 

КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” дозволу на розроблення  

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки між  

просп. Університетським та вул. Незалежності (Космонавта Попова)” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання КЗ ‟ЛІЦЕЙ ‟МАКСИМУМ” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ 

РАДИ” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки по вул. Віктора Чміленка, 90-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1951.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1951 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1859 “Про надання КЗ ‟ЛІЦЕЙ 

‟МАКСИМУМ” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по  

вул. Віктора Чміленка, 90-а” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу УПРАВЛІННЮ КРОПИВНИЦЬКОЇ ЄПАРХІЇ 

ПРАВОСЛАВНОЇ ЦЕРКВИ УКРАЇНИ у користування земельної ділянки по 

вул. Павла Сніцара”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1925.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1925 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1860 “Про передачу УПРАВЛІННЮ 

КРОПИВНИЦЬКОЇ ЄПАРХІЇ ПРАВОСЛАВНОЇ ЦЕРКВИ УКРАЇНИ у 

користування земельної ділянки по вул. Павла Сніцара” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу  ******* у користування земельної ділянки по вул. ******* 

(між будинками ******)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1949.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1949 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1861 “Про передачу  ******* у користування 

земельної ділянки по вул. ******* (між будинками ******)” (додається). 

Проєкт рішення № 1949 та рішення № 1861 не підлягають оприлюдненню на 

сайті міської ради. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КП ‟Благоустрій” Кропивницької міської ради” у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Євгена Маланюка”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1938.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1938 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1862 “Про передачу КП ‟Благоустрій” 

Кропивницької міської ради” у постійне користування земельної ділянки 

по вул. Євгена Маланюка” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Федорченку А.М. проєкту землеустрою щодо  

відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Василя Нікітіна, 23-д”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1899.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1899 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1863 “Про затвердження Федорченку А.М. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по вул. Василя Нікітіна, 23-д” (додається). 

 

 

Колюка О.С.: 



31 
 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КП ‟Єлізавета” в оренду земельної ділянки по  

вул. Героїв Маріуполя, 125”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1778.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1778 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1864 “Про передачу КП ‟Єлізавета” в оренду 

земельної ділянки по вул. Героїв Маріуполя, 125” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Джемизі Д.М. в оренду земельної ділянки по  

вул. Полтавській, 35”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1779 

(доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1779 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1865 “Про передачу Джемизі Д.М. в оренду 

земельної ділянки по вул. Полтавській, 35” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ПП ‟Кіровоград-Планета” в оренду земельної ділянки  

по вул. Вокзальній, 20-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1762.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1762 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1866 “Про передачу ПП ‟Кіровоград-Планета” 

в оренду земельної ділянки по вул. Вокзальній, 20-б” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Спінул О.М. в оренду земельної ділянки по  

вул. Нейгауза, 23-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1763 

(доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1763 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1867 “Про передачу Спінул О.М. в оренду 

земельної ділянки по вул. Нейгауза, 23-а” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Зіненко Л.Ф. в оренду земельної ділянки по  

вул. Генерала Жадова, 24-д”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1826 

(доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1826 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1868 “Про передачу Зіненко Л.Ф. в оренду 

земельної ділянки  по вул. Генерала Жадова, 24-д” (додається). 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Зіненко Л.Ф. в оренду земельної ділянки по  

вул. Генерала Жадова, 24-е”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1827 

(доопрацьований).  
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1827 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1869 “Про передачу Зіненко Л.Ф. в оренду 

земельної ділянки по вул. Генерала Жадова, 24-е” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟АРК ГРУПП 19” в оренду земельної ділянки по  

вул. Промисловій, 3-в”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1828 

(доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1828 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1870 “Про передачу ТОВ ‟АРК ГРУПП 19” в 

оренду земельної ділянки по вул. Промисловій, 3-в” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Гордовому Ю.В. в оренду земельної ділянки по  

вул. Андріївській, 95”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1864 

(доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1864 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1871 “Про передачу Гордовому Ю.В. в оренду 

земельної ділянки по вул. Андріївській, 95” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟ДУКАТ” в оренду земельної ділянки по  

вул. Садовій, 43”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1865 (доопрацьований).  

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутатки Шамардіної К.О.  

(фракція Політичної партії ‟Рідне місто”, співголови депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) стосовно 

звернення ТОВ ‟ДУКАТ” щодо поновлення договору оренди земельної ділянки 

з порушенням строків. Пояснив, що на земельній ділянці по 

вул. Садовій, 43 розташований об’єкт нерухомого майна – автозаправний 

комплекс ‟WOG” загальною площею 64,4 кв. м, який є власністю  

товариства. Враховуючи те, що строк оренди земельної ділянки сплив та 

заявник звернувся з порушенням строків, поновлення договору є неможливим. 

У зв’язку з цим укладається новий договір. Поінформував, що орендна плата 

за землю сплачувалась вчасно, заборгованість відсутня.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1865 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1872 “Про передачу ТОВ ‟ДУКАТ” в оренду 

земельної ділянки по вул. Садовій, 43” (додається). 

 

Лунгол Р.С. прокоментував, що департаментом містобудування та 

земельних ресурсів спільно з юридичним управлінням міської ради ведеться 

робота щодо збільшення податкових надходжень до бюджету міської 

територіальної громади, в тому числі за рахунок стягнення втраченої вигоди 

за користування земельними ділянками, на яких розташоване нерухоме майно, 

але відсутній договір оренди.  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟ДУКАТ” в оренду земельної ділянки  
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по вул. Габдрахманова, 46”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1866 

(доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1866 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1873 “Про передачу ТОВ ‟ДУКАТ” в оренду 

земельної ділянки по вул. Габдрахманова, 46” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТзОВ ‟АПК ‟Ніка” в оренду земельної ділянки по  

вул. Ливарній, 1-д, с-ще Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1863 

(доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1863 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1874 “Про передачу ТзОВ ‟АПК ‟Ніка” в 

оренду земельної ділянки по вул. Ливарній, 1-д, с-ще Нове” (додається). 

 

Колюка О.С.: 
Шановні колеги, колежанки! 

Настав час перерви. Пропоную оголосити перерву на 30 хвилин. 

Немає заперечень? Немає. 

 

Після перерви о 12.46. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Прошу зареєструватися. 
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Проходить реєстрація депутатів міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Після перерви зареєструвалося 27 депутатів, відсутні 16. Кворум, 

необхідний для продовження роботи сесії, є. 

 

Розглядаємо питання порядку денного “Про передачу ТОВ ‟СПМ-Інвест” 

в оренду земельної ділянки по вул. Руслана Слободянюка, 227”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1887.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1887 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1875 “Про передачу ТОВ ‟СПМ-Інвест” в 

оренду земельної ділянки по вул. Руслана Слободянюка, 227” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟Грейкоп” в оренду земельної ділянки по  

вул. Руслана Слободянюка, 170”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1793.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1793 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1876 “Про передачу ТОВ ‟Грейкоп” в оренду 

земельної ділянки по вул. Руслана Слободянюка, 170” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Ковальовій С.А. в оренду земельної ділянки  

по вул. Покровській, 12-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1825.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1825 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1877 “Про передачу Ковальовій С.А. в оренду 

земельної ділянки по вул. Покровській, 12-б” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ТОВ ‟Ависагро” проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду по вул. Театральній, 8-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1760.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1760 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

 

Прийнято рішення “Про затвердження ТОВ ‟Ависагро” проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Театральній, 8-а”. Зупинено розпорядженням міського голови  

від 04 березня 2024 року № 12-р ‟Про зупинення дії рішення Кропивницької 

міської ради від 27.02.2024 ‟Про затвердження ТОВ ‟Ависагро” проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Театральній, 8-а” (копія додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ТОВ ‟Вейст Сервіс” проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду на території міста Кропивницького”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1916.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1916 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 
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Прийнято рішення № 1879 “Про затвердження ТОВ ‟Вейст Сервіс” 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду на 

території міста Кропивницького” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ГО КОХАБ ‟Дивограй” проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Острівській (між будинками  

№ 2 та № 4)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1889 (доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1889 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1880 “Про затвердження ГО КОХАБ 

‟Дивограй” проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Острівській (між будинками № 2 та № 4)” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу КНП ‟Поліклінічне об’єднання” в оренду земельної ділянки по 

вул. Вокзальній (біля будинку № 31)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1731 (доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1731 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1881 “Про передачу КНП ‟Поліклінічне 

об’єднання” в оренду земельної ділянки по вул. Вокзальній                              

(біля будинку № 31)” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТОВ ‟Турист КР 1” в оренду земельної ділянки по  

вул. Куроп’ятникова, 2-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1919.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1919 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1882 “Про передачу ТОВ ‟Турист КР 1” в 

оренду земельної ділянки по вул. Куроп’ятникова, 2-б” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ГО ‟ОКМЦ ‟Аеліта” проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду на розі вул. Юрія Олефіренка та   

пров. Училищного”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1883 

(доопрацьований).  

 

Ткаченко О.В., депутатка міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), заявила 

про конфлікт інтересів та повідомила, що не братиме участі у голосуванні. 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1883 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1883 “Про затвердження ГО ‟ОКМЦ ‟Аеліта” 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду на розі 

вул. Юрія Олефіренка та пров. Училищного” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Козак О.П. дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) для оформлення права оренди  

по вул. Любомира Гузара, 66-г”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1781 

(доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1781 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати.  

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1884 “Про надання Козак О.П. дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

оформлення права оренди по вул. Любомира Гузара, 66-г” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Мороз О.О. дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) по вул. Юрія Коваленка, 10-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1761.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1761 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1885 “Про надання Мороз О.О. дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) по  

вул. Юрія Коваленка, 10-а” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Вараві А.І. дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Бобринецький шлях, 56-б”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1654.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1654 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1886 “Про надання Вараві А.І. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Бобринецький шлях, 56-б” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Вараві А.І. дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Бобринецький шлях, 56-в”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1655.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1655 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1887 “Про надання Вараві А.І. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Бобринецький шлях, 56-в” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПП ‟Стройкерамика” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Автолюбителів”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1833 

(доопрацьований).  
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1833 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1888 “Про надання ПП ‟Стройкерамика” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду по вул. Автолюбителів” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ФОП Бондаренку О.С. дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Полтавській, 73-а”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1712.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1712 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1889 “Про надання ФОП Бондаренку О.С. 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки шляхом зміни цільового призначення по вул. Полтавській, 73-а” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПрАТ ‟Піраміс” та Фірмі ‟Агрогідромаш” ТОВ дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Ельворті, 7”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1867 

(доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1867 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1890 “Про надання ПрАТ ‟Піраміс” та Фірмі 

‟Агрогідромаш” ТОВ дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Ельворті, 7” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПрАТ ‟Піраміс” дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду по вул. Ельворті, 7-а”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1868 (доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1868 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1891 “Про надання ПрАТ ‟Піраміс” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Ельворті, 7-а” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Нестеренку В.А. дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права оренди  

по вул. Леоніда Каденюка, 15”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1726.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1726 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1892 “Про надання Нестеренку В.А. дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

оформлення права оренди по вул. Леоніда Каденюка, 15” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Гліністій О.В. дозволу на виготовлення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по проїзду Тінистому, 6”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 1878.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1878 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1893 “Про надання Гліністій О.В. дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

оформлення права оренди по проїзду Тінистому, 6” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ФОП Кадигробу М.Д. дозволу на  розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Преображенській, 16-н”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1876.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1876 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1894 “Про надання ФОП Кадигробу М.Д. 

дозволу на  розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду по вул. Преображенській, 16-н” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Розгачову Є.Р. договору оренди землі по  

вул. Першій Виставковій, 29-р, с-ще Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1784.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1784 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1895 “Про поновлення Розгачову Є.Р. договору 

оренди землі по вул. Першій Виставковій, 29-р, с-ще Нове” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Розгачову Є.Р. договору оренди землі по  

вул. Першій Виставковій, 29-т, с-ще Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1785.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1785 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1896 “Про поновлення Розгачову Є.Р. договору 

оренди землі по вул. Першій Виставковій, 29-т, с-ще Нове” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Розгачову Є.Р. договору оренди землі по  

вул. Першій Виставковій, 29-с, с-ще Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1786.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1786 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1897 “Про поновлення Розгачову Є.Р. договору 

оренди землі по вул. Першій Виставковій, 29-с, с-ще Нове” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Барбуну О.В. договору оренди земельної ділянки  

по вул. Ірпінській, 107-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1695.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1695 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1898 “Про поновлення Барбуну О.В. договору 

оренди земельної ділянки по вул. Ірпінській, 107-а” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Марчинському В.Г. договору оренди земельної ділянки по 

вул. Гоголя, 95/46”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1493.  

 

Лунгол Р.С. запропонував внести зміни до проєкту рішення № 1493, 

враховуючи рекомендацію юридичного управління міської ради, а саме 

встановити строк оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1493 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації юридичного управління міської ради. Хто 

за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 1899 “Про поновлення Марчинському В.Г. 

договору оренди земельної ділянки по вул. Гоголя, 95/46” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟ОЕЗ ГРАДОЛІЯ” договору оренди землі  

по вул. Першій Виставковій, 37-ф, с-ще Нове”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1642.  

 

Лунгол Р.С. запропонував внести зміни до проєкту рішення № 1642, 

враховуючи рекомендацію юридичного управління міської ради, а саме 

встановити строк оренди земельної ділянки на 15 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1642 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації юридичного управління міської ради. Хто 

за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1900 “Про поновлення ТОВ ‟ОЕЗ ГРАДОЛІЯ” 

договору оренди землі по вул. Першій Виставковій, 37-ф, с-ще Нове” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ФОП Степанову С.М. дозволу на передачу орендованої 

земельної ділянки в суборенду по вул. Автолюбителів, 2”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1783.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1783 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 1901 “Про надання ФОП Степанову С.М. 

дозволу на передачу орендованої земельної ділянки в суборенду по  

вул. Автолюбителів, 2” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання згоди ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” на передачу в суборенду 

земельної ділянки по вул. Лінія 1-а (біля будинку № 4-б)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1667.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1667 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1902 “Про надання згоди  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” на передачу в суборенду земельної ділянки 

по вул. Лінія 1-а (біля будинку № 4-б)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Бажан О.А. дозволу на передачу частини орендованої земельної 

ділянки в суборенду по вул. В’ячеслава Чорновола, 8/2”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 1723.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1723 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1903 “Про надання Бажан О.А. дозволу на 

передачу частини орендованої земельної ділянки в суборенду по  

вул. В’ячеслава Чорновола, 8/2” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТзОВ ‟АПК ‟Ніка” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по вул. Калиновій, 34 
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(за КЗ ‟Кіровоградська обласна психіатрична лікарня”), с-ще Нове”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1829.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1829 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1904 “Про надання ТзОВ ‟АПК ‟Ніка” дозволу 

на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по вул. Калиновій, 34 (за КЗ ‟Кіровоградська 

обласна психіатрична лікарня”), с-ще Нове” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення  

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Леоніда Фільштейна”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1884.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1884 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1905 “Про надання  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Леоніда Фільштейна” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

просп. Перемоги”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1885.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1885 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1906 “Про надання  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

просп. Перемоги” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення  

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

пров. Шахтарському”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1886.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1886 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 1907 “Про надання  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

пров. Шахтарському” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟ФК 2020” дозволу на розроблення технічної документації 

із землеустрою щодо інвентаризації земель по вул. Преображенській 

(Центральний сквер)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1888.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1888 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 1908 “Про надання ТОВ ‟ФК 2020” дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації 

земель по вул. Преображенській (Центральний сквер)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ТОВ ‟КЗБМ № 1” технічної документації із землеустрою 

щодо інвентаризації земель по вул. Аджамській (територія  

‟Веселівського родовища”)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1879.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1879 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1909 “Про затвердження ТОВ ‟КЗБМ № 1” 

технічної документації із землеустрою щодо інвентаризації земель  

по вул. Аджамській (територія ‟Веселівського родовища”)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ТОВ ‟ДНК ГРУПП” технічної документації із 

землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок по  

вул. Степняка-Кравчинського, 33”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1671 

(доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1671 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1910 “Про затвердження ТОВ ‟ДНК ГРУПП” 

технічної документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання 

земельних ділянок по вул. Степняка-Кравчинського, 33” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення права користування земельною ділянкою по  

вул. Юрія Краснокутського (Куйбишева, біля будинку № 5)”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1794.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1794 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1911 “Про припинення права користування 

земельною ділянкою по вул. Юрія Краснокутського (Куйбишева,  

біля будинку № 5)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” права користування 

земельними ділянками по вул. Парковій”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 1891.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1891 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1912 “Про припинення  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” права користування земельними 

ділянками по вул. Парковій” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж Івановій В.В. земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Квітковій, 1-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1713.  

 

Дрига В.В., депутат міської ради (фракція політичної партії                             

‟НАШ КРАЙ”), заявив про конфлікт інтересів та повідомив, що не братиме 

участі у голосуванні. 
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Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1713 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1913 “Про продаж Івановій В.В. земельної 

ділянки несільськогосподарського призначення по вул. Квітковій, 1-а” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж Івановій В.В. земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Віктора Френчка, 7-д”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1714.  

 

Дрига В.В., депутат міської ради (фракція політичної партії                             

‟НАШ КРАЙ”), заявив про конфлікт інтересів та повідомив, що не братиме 

участі у голосуванні. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1714 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1914 “Про продаж Івановій В.В.  

земельної ділянки несільськогосподарського призначення по  

вул. Віктора Френчка, 7-д” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки на розі просп. Європейського та пров. Фортечного”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 1782.  
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1782 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1915 “Про надання дозволу на проведення 

експертної грошової оцінки земельної ділянки на розі  

просп. Європейського та пров. Фортечного” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 19.10.2023 № 1741”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1810.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1810 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1916 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 19.10.2023 № 1741” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів Шульзі М.С. на відведення земельних 

ділянок”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1750.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1750 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1917 “Про відмову у наданні дозволів  

Шульзі М.С. на відведення земельних ділянок” (додається). 
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1751 (доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1751 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1918 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1752.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1752 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1919 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1753.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1753 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 
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Прийнято рішення № 1920 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1754.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1754 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 1921 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про розгляд заяви Чернецького О.Ф.”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 1771 (доопрацьований).  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1771 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 1922 “Про розгляд заяви Чернецького О.Ф.” 

(додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1772.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1772 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 1923 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Чи є бажаючі виступити з питання ‟Різне”?  

  

Лунгол Р.С. на прохання депутатки Яремчук В.С. (фракція Політичної 

партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкині депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) озвучив 

статистичну інформацію щодо опрацювання департаментом 

містобудування та земельних ресурсів міської ради заяв від суб’єктів 

господарювання щодо проведення аукціонів та продажу земельних ділянок. 

Пояснив причини, які вплинули на гальмування процесу розгляду таких питань. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності прокоментувала, що деякі з вищезазначених питань 

надійшли на розгляд до міської ради ще у 2019 році, але у зв’язку зі змінами у 

чинному законодавстві не розглядалися, до деяких проєктів рішень зараз 

вносяться зміни. Відзначила, що єдиним законним способом отримати 

земельну ділянку в оренду є проведення аукціону. Пояснила, що через 

непроведення таких аукціонів блокується розвиток бізнесу у місті та 

створюється штучний попит на вторинному ринку, коли громадянам 

доводиться купувати земельні ділянки, які перебувають в оренді, за 

завищеною вартістю. Запропонувала розблокувати цей процес.  

 

Лунгол Р.С. пояснив, що департаментом містобудування та земельних 

ресурсів міської ради опрацьовується питання стосовно 26 суб’єктів 

господарювання, в тому числі: щодо актуалізації попиту на земельні ділянки, 

питання щодо 16 суб’єктів розглядаються з урахуванням перспективи 

коригування Генерального плану міста в комплексі із затвердженням меж 

міста Кропивницького.  
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Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

підтримала депутатку Яремчук В.С. Запропонувала озвучити орієнтовні 

терміни відновлення процедури проведення аукціонів та створити перелік 

земельних ділянок, від яких відмовилися заявники, із зазначенням їх адрес та 

розмістити його в публічному просторі, щоб суб’єкти господарювання за 

бажанням мали змогу взяти участь в аукціоні. 

 

Лунгол Р.С. на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. пояснив 

причини, у зв’язку з якими процес проведення аукціонів та продажу земельних 

ділянок був технічно заблокований. Відзначив, що з 2023 року ведеться робота 

над відновленням цієї процедури та внесенням відповідних питань на розгляд 

профільної постійної комісії та міської ради. Погодився, що створення 

переліку актуальних земель є слушним питанням, над яким буде проводитися 

робота.  

 

Відповів на запитання депутатки Яремчук В.С. щодо можливості 

проведення аукціонів відносно вже сформованих земельних ділянок, від участі 

у яких відмовилися заявники. Пояснив, що є технічна та юридична 

можливість проводити процедуру аукціону, але для того, щоб запустити цей 

процес, потрібен час. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще бажаючі виступити? Немає. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Всі питання, включені до порядку денного на дев’ятнадцятому засіданні 

дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті. 

Пропоную завершити дев’ятнадцяте засідання дев’ятої сесії.  

Про дату та час проведення наступного пленарного засідання вам буде 

повідомлено заздалегідь.  

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 


